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Referat af bestyrelsesmøde

Dato: 20. juni 2022, kl. 20
Sted: Hos Henrik
Tilstede: Turi, Henrik, Mathias, Anders, Søren
Afbud: Ingen
Referent: Søren

Ny kommunikationsplatform
Internt i bestyrrelsen laver vi en Whatsapp gruppe til løbende kommunikation
Henrik arbejder på en ny hjemmeside og forslag til ny hosting. Nuværende 
løsning hos one.com er både gammel og dyr.

Skifte betalingsservice ud med Unioo.
Vi har diskuteret et skifte til Unioo til betalings af kontingent, men de praktiske 
udfordringer i at oprette alle grundejere med per email vurderes at være for 
store. Vi beholder Betalingsservice for nu.

Legeplads 2022
Vi laver en legepladsdag med hoppeborg og grill lørdag d. 20 august 2022 kl 14 
til 21:

Maling af træværk
Grønne arealer trimmes
Vi snakker åbent om drømme for legepladsen med budget på 50.000 
med formål at få nedsat en arbejdsgruppe
Formanden skriver en indbydelse og vi husstandsomdeler invitation
Bestyrrelsen mødes og planlægger et par uger inden.

Vi forventer ikke at kunne søsætte et større bygningsprojekt i 2022, eftersom vi 
mangler idéer og eksekveringskraft.

Legepladsen “Fremtid”
Vi vil gerne inkluderer grundejerne i ideudvikling på 2022 legepladsdagen og 
håber at kunne samle en arbejdsgruppe hertil.

Sommerfest
Vi slår det sammen med arbejdsdag på legepladsen d. 20 august.

Belysning af stien mellem Løvagervej og cykelstien op til legepladsen
Vi har besluttet at forsøge at få samme aftale som belysning på legepladsen. 
Anders starter dialog ved kommunen og derefter kontakter Verdo

Eventuelt
Ikke noget at bemærke

http://one.com

